
Rada školy pri Základnej škole na Ulici S. Chalupku v Prievidzi, 

971 01  Prievidza, Ul. Sama Chalupku č. 313/14 

 

Zápisnica  č. 2/2021 

zo zasadnutia Rady školy pri Základnej škole na Ulici S. Chalupku Prievidza 

 

Termín konania:   utorok  26. októbra 2021 od 16:30 do 18:30 

Miesto konania zasadania:  ZŠ S. Chalupku v Prievidzi 

 

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny: PaedDr. Ivana Pandurovič, PhD., Mgr. Katarína 

Pekáriková, Ing. Eva Fontániová, Mgr. Gabriela Magdolenová, Bc. Ramon Kerata, Juraj 

Mamojka, Helena Dadíková, Ing. Ľuboš Jelačič, Ing. Peter Paulík  

Neprítomní – ospravedlnení : Ing. Natália Svítková, Ivica Čertíková 

Prizvaný, prítomný: riaditeľ  Mgr. Juraj Pasovský                                                                     

 

Program:    

1. Otvorenie, schválenie programu 

2. Prerokovanie Správy o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach 

školy za šk. rok 2020/21 

3. Informácie zo života školy 

4. Rôzne 

5. Uznesenie 

6. Záver 

 

K bodu č. 1  

Rokovanie zasadnutia rady školy (ďalej len RŠ) otvorila a viedla  

PaedDr. Ivana Pandurović, PhD. predsedníčka RŠ. Na úvod privítala prítomných. Predložila 

program rokovania RŠ, ktorý bol súčasťou pozvánky. Program rokovania bol 9 členmi RŠ 

schválený. 

 

K bodu č. 2  

Predsedníčka Rady školy PaedDr. Ivana Pandurovič, PhD., požiadala riaditeľa školy Mgr. 

Juraja Pasovského o vyjadrenie k Správe o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch 



a podmienkach za šk. rok 2020/2021. Členom RŠ bola správa zaslaná e-mailom  

dňa 09.10. 2021. Riaditeľ ZŠ odpovedal na otázky členov RŠ. Po skončení rozpravy k tomuto 

bodu rokovania predsedníčka RŠ konštatovala, že RŠ správu podľa  § 5  ods. 7 písm. f) a g) 

zákona 596/2003 Z.z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov a vyhlášky MŠ SR č. 9/2006 Z.z.  štruktúre a obsahu správ a o výchovno-

vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl a školských zariadení a Metodického 

usmernenia č. 10/2006-R  prerokovala. 

 

K bodu č. 3 

Riaditeľ školy informoval RŠ o tom, že aj napriek zložitej situácii sa žiaci pod vedením 

pedagógov zapojili do rôznych projektov a súťaží. Úsilie zo strany učiteľov bolo zamerané na 

realizáciu takých typov projektov a súťaží, ktoré boli nielen motivačné pre žiakov, ale mali 

predovšetkým preventívny charakter. 

Súťaže a olympiády:  

- Medzinárodná informatická súťaž iBobor, on-line 1. miesto získali 5 žiaci v kategórii 

Bobrík, 

- prednes poézie a prózy 2. miesto (krajské kolo), Matematická olympiáda 2. miesto 

(okresné kolo), Technická olympiáda 1. miesto (okresné kolo). 

 

K bodu č. 4 

Do diskusie sa zapojili viacerí členovia RŠ: Bc. Ramón Kerata, Ing. Ľuboš Jelačič, Ing. Peter 

Paulík, Juraj Mamojka, Helena Dadíková, PaedDr. Ivana Pandurovič, PhD., a riaditeľ ZŠ, 

ktorí diskutovali o rôznych témach: 

- možnosti využitia športového areálu v ZŠ a nového multifunkčného ihriska, 

- otvorenie a využívanie odborných polytechnických učební, 

- ľadová plocha – prísny zákaz vstupu na tribúnu (do priestorov športoviska) nariadenie  

zo strany trénerov/ pre verejnosť (rodičov) počas tréningov a zápasov ich detí. 

Riaditeľ školy informoval RŠ o situácii Covid - 19, ktorá výrazne ovplyvnila výchovno-

vzdelávací proces na škole počas dištančného vzdelávania.  

Informoval o mimoriadnom prerušení prezenčného vyučovania na vyučovanie v dištančnej 

forme (on-line): 



- situácia bola veľmi náročná pre všetkých učiteľov, ktorí sa museli sami zaškoliť, aby 

mohli žiakov plnohodnotne dištančne vzdelávať (bez akejkoľvek podpory zo strany 

MŠVVaŠ), 

- učiteľmi bola využívaná on-line platforma prostredníctvom EduPage, ZOOM, Skype, 

Bezkriedy.sk, zborovňa.sk, atď. 

- pravidelné konzultácie so žiakmi, ako aj so zákonnými zástupcami žiakov 

prostredníctvom mobilných telefónov, on-line, prípadne osobne, 

- do režimu k dištančnému vzdelávaniu sa sčasti zaradilo aj plnenie výchovných 

programov mimoškolského vzdelávania, zabezpečovaného školským klubom detí. 

V čase pandémie bolo veľmi náročné zabezpečiť skupiny žiakov - oddelenia tak, aby sa 

kolektívy žiakov nepremiešavali z iných oddelení (podľa platných požiadaviek Ministerstva 

zdravotníctva SR a MŠVVaŠ SR). Škole chýbali vychovávatelia v ŠKD, z toho dôvodu bolo 

v jednom oddelení 30 - 35 žiakov, pričom strop žiakov určený pre jedno oddelenie je 26. 

Zrejmá je nutnosť dofinancovať kvalifikovanú pracovnú silu na pozíciu vychovávateľ.   

 

Požiadavky zo strany členov RŠ zástupca rodičov: 

p. Kerata navrhol, aby sa pre žiakov zabezpečila smetná nádoba (kontajner 1100 l)  

na komunálny odpad v priestore pri multifunkčnom ihrisku.  

Zároveň navrhol pre žiakov vybudovať závesné basketbalové koše s doskou, ktoré by sa 

mohli umiestniť v ohradenej ploche v areáli školy, plochu by využívali žiaci aj počas ŠKD. 

 

K bodu č. 5  

 

Uznesenie  

z druhého zasadnutia Rady školy pri Základnej škole na Ulici S. Chalupku 14 v Prievidzi, 

zo dňa 26. októbra 2021 

 

Uznesenie č. 2/2021 

I. Rada školy konštatuje: 

a) že je rokovania a uznášania schopná, nakoľko sa na jej rokovaní zúčastnilo 9 členov 

z 11 riadnych členov 

 



II.  Rada školy berie na vedomie: 

a) Informácie riaditeľa školy 

b) Diskusné príspevky  

c) Požiadavky členov RŠ zástupcov rodičov p. Ramona Keratu o zabezpečenie smetnej 

nádoby (kontajner 1100 l) na komunálny odpad v priestore pri multifunkčnom ihrisku  

a vybudovaní závesných basketbalových košov s doskou, ktoré by boli umiestnené  

v ohradenom areáli školy. 

 

Hlasovanie: za: 9 / zdržal sa:  0 / proti: 0 

 

Uznesenie č. 3/2021 

 Rada školy prerokovala: 

Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach školy  

za školský rok 2020/2021 

 

Hlasovanie: za: 9 / zdržal sa: 0 / proti: 0 

 

Uznesenie č. 4/2021 

 Rada školy žiada zriaďovateľa: 

1.  Zabezpečiť smetnú nádobu (kontajner 1100 l) na komunálny odpad v priestore  

pri   multifunkčnom ihrisku. 

2. Zabezpečiť vybudovanie závesných basketbalových košov v ohradenej ploche v areáli 

školy (vchod od multifunkčného ihriska). 

Záver 

Predsedníčka RŠ PaedDr. Ivana Pandurović, PhD., poďakovala prítomným za účasť, 

oznámila predbežný termín nasledujúceho zasadnutia RŠ vo februári 2022 a zasadnutie RŠ 

ukončila. 

 

 

 

V Prievidzi 26. októbra 2021     

   

Zápisnicu zapísala: PaedDr. Ivana Pandurovič, PhD.  ........................................................ 

                                                      predsedníčka RŠ         

  


